
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 15.05.2019  
 
Marthe Hammer (SV) sette fram slikt forslag: 
 

«Tillegg: 
 
Fylkestinget peikar på kap 5.2. Den søkbare potten for trafikksikringstiltak og punktutbedring har gitt 
veldig gode resultat, og har i hovudsak vore retta mot trafikksikring langs skuleveg.» 

 
Røysting 
 
Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
Hammer sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkesutvalet. 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkestinget vedtek å ta statusrapportering på handlingsprogrammet til Regional transportplan Hordaland 
2018-2029 til orientering, og understreker viktigheita av at tiltaka vert fylgd opp og gjennomført i tråd med 
vedteke handlingsprogram. Fylkestinget peikar på kap 5.2. Den søkbare potten for trafikksikringstiltak og 
punktutbedring har gitt veldig gode resultat, og har i hovudsak vore retta mot trafikksikring langs skuleveg. 
 


